
Verslag werkgroep d.d. 13 juli 2017

Aanwezig
Frank, Alex, Danielle,Nel, Ilona en Sandra
 
1. Opening

Actielijst: 
Inschakelen pers wachten tot nader beslissen.

2. Verslag 
Geen  bijzonderheden

3. Mail gemeente 

Is veel mail verkeer heen en weer met name over de parkeernorm. 
De afspraak is nu om met de gemeente om tafel te gaan omdat de gemeente de parkeer-
normen via een presentatie wil doen. Maar wij zijn van mening dat de afspraak ook in de 
avond zou moeten kunnen.
Nel heeft a.s. dinsdag een afspraak met iemand van de gemeente, zij zal het navragen of 
de afspraak niet 's-avonds kan. Daarnaast gaat ze ook aangeven dat we het gesprek niet 
alleen over de parkeernormen willen laten gaan. En dat we een verslag willen van die bij-
eenkomst. Nel laat dit nog weten in de app of via de mail.
Actie Nel

Frank heeft contact gehad met de heer Houwer, hij was lid van de gemeenteraad hij geeft 
aan dat we met onze standpunten naar de fractie moeten gaan. Frank geeft ook aan dat 
het wijkplatform wellicht het eerste platform moet zijn om naar de gemeente te gaan.

Nel geeft aan dat we eerst met Kees Hilhorst aan tafel moeten.  We moeten weten wat er 
nu precies gaat gebeuren dus eigenlijk moeten we nu weten hoe het proces loopt.
Het proces is dus eerst naar de commissie vergadering (hierin kunnen we inspraak krij-
gen) 
Als we na het gesprek met Kees Hilhorst meer duidelijkheid hebben kunnen we alsnog in-
spreken bij de commissie vergadering. Frank zal spreken in deze vergadering.
Nel houdt datum van de inspraak vergadering in de gaten.
Actie: Frank
Actie: Nel

5. Mail Gunnar
Moet de gemeente weten dat er een handtekeningen actie is? 
Wij zijn van mening dat we dit zeker niet moeten, dus wat Gunnar zegt daar zijn we het 
mee eens. We gaan nu nog niets doen met de handtekeningen.

6. Vragen Frank
Zie voorgaande punt
Wat is nu ons doel. Doelen zijn dat wat we in de flyer hebben gezet

7. Datum volgende vergadering 
Maandag 14 augustus 20.00 uur Matkopsingel 6 

8. Rondvraag



Frank de mail van Jos Litel over het feit dat de badminton vereniging bij het gesprek moet 
zijn, is volgens haar niet nodig. Wij vinden dat de badminton vereniging er wel bij kan zijn. 

Hoe gaan wij de mensen informeren die in de app zitten? Ook als we geen nieuws hebben
dan informeren in app. 
Verslagen komen ook in het wijkplatform de link kunnen we dan in de app zetten.
Nel gaat in de komende wijkkrant van september een stukje plaatsen 

Actielijst: 
Inschakelen pers wachten later beslissen
Informeren  gemeente               :        Actie Nel 
Datum commissie vergadering :         Actie Nel
Inspreken commissie vergadering:     Actie Frank 
Verslagen aanleveren Nel:                 Actie Sandra 

Vragen aan gemeente :
Vraag tot hoe laat blijft de horeca gelegenheid open?
Bezwaar tegen sportzaal en verkeersproblemen scholen?
Verslag van bijeenkomst en notulen in augustus 
Welke beleids keuzes heeft de gemeente gemaakt voor wat betreft de sportverenigingen ?
Wat mag er allemaal in de horeca gelegenheid georganiseerd worden?
Wij willen geen rotonde rond de school, wat zijn de plannen van de gemeente voor oplos-
sing voor het verkeer? 
Wat gaat de gemeente doen met meer handhaving als er meer verkeer komt?




